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Aanwezig : Theo van der Meijden (voorzitter) 
  : Raymond Robinson (penningmeester) 
  : Leo Beuker (commissiecoördinator) 
  : Henk van de Vreede (commissiecoördinator)(tot punt 6) 
  : Karin Teluy (commissiecoördinator)(vanaf punt 6) 
  : 42 leden 
Notulen : Marloes Gebuijs (office manager) 
 
Afwezig (mk) : Jaap Kats (secretaris, vice-voorzitter), 
    15 leden 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij stelt de bestuursleden 
voor. Helaas is secretaris Jaap Kats niet aanwezig i.v.m. herstel na een operatie. 
Een speciaal welkom is er voor de Leden van Verdienste: Elly de Regt en Michiel Louman.  
Hij vraagt een moment stilte ter nagedachtenis aan de overleden leden Dick van Doorn, Erry de Boer 
en Ronald Nagel. 
 
2. Mededelingen Bestuur 
Competitie 
Afgelopen zaterdag vond de 7e Pitch&Putt wedstrijd plaats in Maurik voor de competitiespelers 
(Meet&Greet). Opnieuw een geslaagde dag georganiseerd door de CoCo. Ary Meijering (nu ex-lid) 
heeft deze competitie voor de laatste keer mee georganiseerd. Hij doet, op afstand, nog veel voor de 
vereniging. Ook voorzitter van de CoCo, Pieter den Boeft heeft aangegeven na 7 jaar afscheid (na het 
competitieseizoen). De overige leden vertrekken met hem. Het bestuur is nog op zoek naar 2 leden 
die samen met Leo Beuker de kar willen trekken voor de competitie.  
Het bestuur stelt het gebaar van de BV om alle bezoekende competitiespelers een cadeautje te 
geven zeer op prijs. O.a. zit hier een muntje voor de drivingrange in, een voucher om nog eens terug 
te komen met een vriend(in) tegen een leuke prijs. De eerste teams die het presentje in ontvangst 
mochten nemen, reageerden zeer verrast.  
 
Baan 
Zoals de leden kunnen zien wordt de baan op allerlei punten verbeterd. Alexander de Vries is een 
plezierige en deskundige partner in deze. Hij zit zelf momenteel bovenop de greenkeeping en werkt 
zelf ook hard mee.  
 
Ledenaantal 
Er is een netto afname van 25 leden. Dit blijkt uit de vergelijking van het ledenaantal op 1 april 2017 
met dat op 1 april 2016. Het bestuur heeft er echter vertrouwen in dat minimaal het break-even-
punt wordt bereikt dit jaar. Er melden zich nog steeds leden aan. 
 
Golfschool 
Bekend is dat er een nieuwe headpro komt die het huidige pro-team gaat aansturen. Gesprekken 
met kandidaten vinden binnenkort plaats. 
 
Batouwe Café 
Vorige week donderdag vond dit plaats. Ongeveer 70 leden waren hierbij aanwezig. Verdere 
informatie straks bij punt 7.  
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3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.  
15 leden hebben zich voor vanavond afgemeld. 
 
4. Notulen Algemene Ledenvergadering 15 november 2016 
Pag. 1:  Dhr. De Schutter vraagt of er al meer bekend is over de pachtsituatie van de Kleine Baan. Stel 
dat de pacht niet verlengd wordt? Wat zijn de gevolgen?  
Voorzitter meldt dat het bestuur er niet van uit gaat dat de Kleine Baan wegvalt. Deze is te belangrijk 
voor beginnende golfers en de vereniging.  
Dhr. De Schutter vraagt of het een reële gedachte is dat de HEG (buren van de Kleine Baan) interesse 
heeft.  
Voorzitter weet daar het fijne niet van. Hij zegt wel dat als er een geïnteresseerde koper voor de hele 
baan komt met een goed bod, de baaneigenaar wel zou willen verkopen.  
 
Verder geen opmerkingen. 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
5. Financieel jaarverslag 2016 
a. Toelichting 
Penningmeester Raymond Robinson neemt het woord. 
Voor het eerst is het volledige jaarverslag gepubliceerd op de afgeschermde pagina’s op de website, 
zodat een ieder deze heeft kunnen inzien en ook de toelichting heeft kunnen lezen. 
 
Er is een licht dalende trend in het ledenaantal. In 2016 meldden veel nieuwe leden zich aan, met 
name op de Kleine Baan. Maar eind van het jaar ook veel afmeldingen van met name oudere leden 
en leden die dichter bij huis willen golfen.  
Het bestuur zal de taak hebben om deze dalende trend te keren en nieuwe leden aan te trekken. 
 
Baten en lasten-overzicht 
- HBRcommissie: minder inkomsten van vrije golfers (hcp-registratie), omdat het tarief verlaagd is, 
met als reden dat dan meer golfers hier hun EGA-hcpregistratie laten doen. De inkomsten van de 
regelcursus was laag begroot, maar valt een stuk hoger uit. 
 
Balans 
- De CtG-voorziening zal dit jaar € 3000 lager worden i.v.m. de aanleg van de paddenpoel.  
 
Elly de Regt geeft een compliment voor de financiële verslaglegging. Wel constateert zij dat het 
overzicht met ledenaantallen niet helemaal juist lijkt te zijn. Er zouden 50 leden meer opgezegd 
hebben dan het jaar daarvoor. De boodschap aan het bestuur is dat de ledenoverzichten aansluiten 
bij de cijfers.  
 
Gail Groen vindt het zorgwekkend dat er zo weinig jeugdleden zijn.  
Voorzitter zegt op dit punt bij agendapunt 7 terug te komen. 
 
b. Verslag Kas Controle Commissie 
Cor Elverding, voorzitter Kas Controle Commissie vraagt of de leden n.a.v. het lezen van het verslag – 
dit was namelijk ook in te zien op de website – nog vragen hebben. 
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Op 2 maart vond de kascontrole plaats. Cor Elverding concludeert dat de wijze waarop de financiële 
administratie plaatsvindt voldoende en naar behoren is. 
Herman Steijger vraagt zich af waarom het aantal leden niet sluitend is met de bedragen.  
Hans de Regt voegt hier aan toe of het verschil er nog uit gehaald kan worden. 
Cor Elverding antwoordt dat dit lastig zal zijn, maar dat er blijvend gestreefd wordt naar perfectie. 
 
c. Decharge Bestuur 
Cor Elverding verzoekt de vergadering het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 
beleid. Met applaus stemt de vergadering hiermee in. 
 
6. Bestuursverkiezing 
Het bestuur neemt afscheid van Henk van de Vreede die stopt na een periode van 3,5 jaar als 
commissiecoördinator van de wedstrijd gerelateerde commissies en later ook nog van de niet-
wedstrijd gerelateerde commissies. 
Voorzitter spreekt zijn bewondering uit voor de inzet van Henk. Henk kan goed relativeren, wat een 
heel sterke eigenschap is. Toch laat Henk daar waar nodig ook zijn tanden zien.  
Henk verdwijnt niet uit zicht, maar gaat zich weer inzetten voor de Senioren Commissie. 
Theo van der Meijden bedankt Henk hartelijk voor alle tijd en inzet die hij in het bestuur heeft 
gestoken. Zijn vrouw Ria van der Peet ontvangt een bos bloemen, omdat zij Henk vaak heeft moeten 
missen als hij voor het bestuur aan het werk was. Zelf ontvangt Henk van het bestuur (en de leden) 
een gap wedge.  
 
Henk bedankt iedereen voor het mooie cadeau. Hij ziet als hoogtepunten in zijn bestuursperiode het 
25-jarig jubileum met 12 leuke activiteiten verspreid over het jaar 2015. Daarnaast zeer verheugd 
met de nieuwe baanborden. Hij is minder blij met de wildgroei aan competitiekleding.  
Daarnaast bedankt hij Michiel Louman, Mieke van de Pasch, Cees van Laarhoven en Harry Kuyper van 
het ‘oude’ bestuur en Theo, Leo, Jaap en Karin van het nieuwe bestuur. Hij hoopt van harte dat Jaap 
Kats straks weer volop zijn werkzaamheden als secretaris van het bestuur kan hervatten. 
 
Opvolging Henk van de Vreede 
Astrid Ridderbos neemt namens de Werving- en Selectiecommissie het woord. Er is gesproken met 
Karin Teluy. Zij was de enige kandidaat. Net als voor de vorige 3 vacante functies in het bestuur, waar 
ook steeds maar één kandidaat was. Het is jammer dat er niet meer kandidaten zijn. Aan de andere 
kant zijn we blij met Karin Teluy die gemotiveerd is om de taak van commissie coördinator (niet-
wedstrijd gerelateerde commissie) uit te gaan oefenen.  
Karin is een geschikte kandidaat en het advies aan de ALV is om Karin te benoemen als nieuw 
bestuurslid.  
De aanwezigen stemmen in met applaus. 
 
Theo van der Meijden nodigt Karin Teluy uit om bij het bestuur aan te schuiven. 
Hij vindt dat Karin in de 3 maanden dat zij al ‘mee liep’ binnen het bestuur inhoudelijk sterk is 
gebleken. Hij feliciteert haar met de benoeming. 
 
7. Beleid: verslag Batouwe Café 
Met ongeveer 70 leden zijn er veel ideeën verzameld die een bijdrage leveren aan het beleid.  
De aanwezigen kregen de tijd om over 3 van de 6 onderwerpen (zie hieronder) hun ideeën te spuien. 
1. Wat verwacht je nu en in de toekomst van onze Golfvereniging De Batouwe? 
2. Waarom doet 80% niet mee aan de activiteiten die de Vereniging organiseert? 
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3. Zijn wij blij met het aanbod van wedstrijden? 
4. Hoe kunnen wij onze Vereniging verjongen? 
5. Hoe maken wij de Kleine- en de Grote Baan tot een Vereniging? 
6. Wat verwachten wij van de eigenaar van de golfbaan en wat heeft de Vereniging hem te 

bieden? 
 

Binnen onze vereniging is met 75% van de leden weinig binding. Veel vrijwilligers zijn actief voor 
maar 25% van de leden.  
De club is flink aan het vergrijzen. Maar hoe ga je verjongen?  
Hoeveel impact heeft het uitbetalen van de laatste termijn aan renteloze lening op het ledenaantal? 
Belangrijk is dat er gedacht wordt aan klantenbinding.  
 
Uit de ideeën komen 4 hoofdthema’s naar voren, te weten: 
1. Lidmaatschapsvormen  
2. Wedstrijden 
3. Faciliteiten/baan 
4. Nieuwe leden 
 
Karin Teluy ziet veel energie en beweging bij de leden die op het Batouwe Café aanwezig waren en 
weet zeker dat dit ook in de vereniging zit. We gaan dan ook voortvarend verder op deze golf. 
A.d.h.v. bovenstaande thema’s worden werkgroepen gevormd om deze thema’s nader uit te werken. 
Voor de werkgroepen worden de leden nog uitgenodigd. 
 
Op korte termijn zijn er al een aantal ideeën te verwezenlijken. Bij Wedstrijden is de grote wens 
avondinloopwedstrijden aan het einde van de dag voor leden en niet-leden. Hier wordt binnenkort in 
overleg met de wedstrijdcommissie naar gekeken hoe dit te starten. Bij Baan: Golfschool, nieuwe 
matten, ballen, overkapping, enz.… Bij Nieuwe leden: doelgroepen tussen de 30 en 50 jaar en jeugd. 
Ook voor de jeugd zijn de activiteiten al zeer voortvarend gestart door de jeugdcommissie. 
Leo Beuker vertelt namens Henrico Chin van de Jeugdcommissie dat zowel op 17 maart 
(Openingswedstrijd) en op 21 april (Koningsspelen) een RAAK!-evenement (jeugdprogramma van de 
NGF) wordt opgezet, waar kinderen tussen 10 en 15 jaar voor zijn uitgenodigd om kennis met golf te 
maken.  
Op de Openingsdag worden op de 9-holesbaan o.a. wedstrijden gehouden door minder valide golfers 
namens de BMVG en de betere jeugd van De Batouwe. Zij zullen daarbij gezamenlijk de baan in 
gaan.    
Voor de activiteit op 21 april zijn al 400 aanmeldingen. Voor die dag zijn nog vrijwilligers nodig. Deze 
kunnen zich melden bij Henrico Chin. 
 
Op het Batouwe Betuws Jeugd Open wordt een wedstrijd toegevoegd voor de voortgezette jeugd 
(tot 38 jaar). De wedstrijd hoopt hiermee meer deelnemers te trekken.  
 
Het bestuur ondersteunt de plannen van de JeCo van harte.  
 
8. Vaststelling datum volgende Algemene Leden Vergadering 
Dit wordt: dinsdag 28 november 2017 
 
9. Rondvraag 
Michiel Louman: Kan de voorzitter vertellen waarom de CoCo stopt na het competitieseizoen? 
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Voorzitter meldt dat Pieter den Boeft na 7 jaar het voldoende vindt. De andere leden zijn solidair. 
Gail Groen, lid van de CoCo, voegt nog toe dat een aantal leden van de CoCo ook al 7 jaar hierin 
zitting hebben, dat is meer dan twee keer een termijn.  
 
Yvonne Elverding vraagt of er nieuwe vlaggen op de holes kunnen komen.  
Voorzitter verneemt van Hans de Regt dat deze al besteld zijn. 
 
Ceel Leppers vraagt of de wedstrijdcommissies een lijst met opgezegde leden kan ontvangen. Hij 
miste bij de Openingswedstrijd een aantal vaste deelnemers en vernam dat enkelen opgezegd 
hadden. 
Voorzitter zegt toe dat hier voor gezorgd zal worden. 
 
Ceel Leppers doet opnieuw een poging om een goede geluidsinstallatie te verkrijgen.  
Voorzitter meldt dat er een project voor wordt opgestart. 
 
Johan van Zetten hoort dat de Kleine Baan zeer belangrijk is voor de vereniging. Kan er dan ook wat 
aan de staat van de bunkers gedaan worden? 
Wim Laponder vult aan dat de verhouding Grote Baan – Kleine Baan verbeterd zou worden (dit was 
zelfs een onderwerp op het Batouwe Café). Hij vindt dit punt niet meer terug in de thema’s.  
Voorzitter antwoordt dat er geen aparte status is van de Kleine Baan en de Grote Baan. Ook de 
bunkers horen overal van eenzelfde kwaliteit te zijn. Bij alle thema’s is de kleine baan ook aan de 
orde. 
Hans de Regt voegt toe dat De Batouwe over 36 qualifying holes beschikt. Hiervoor zijn voor alle 
holes dezelfde condities geldig. Er is zeker sprake van gelijkwaardigheid.  
Alexander de Vries reageert nog met te zeggen dat er op de Kleine Baan verbeteringen in gang zijn 
gezet (parkeerterrein, tuin). De bunkers hoopt hij deze zomer nog aan te kunnen pakken.  
 
Dhr. De Schutter deelt de mening dat baan en faciliteiten al veel verbeterd zijn. Hij vraagt echter ook 
aandacht voor verbetering van de uitstraling van de horeca. Het vele wit mag in zijn ogen wel wat 
gezelliger ‘bruin’ worden.  
 
Harry Kuyper vraagt of de Meet&Greet voor de competitiespelers niet op onze Kleine Baan kan 
worden gehouden.  
Gail Groen zegt dat dit een keer is geprobeerd, maar geen succes was. Er dienen 18 holes te zijn en er 
moesten er een aantal geforceerd op de drivingrange bijgemaakt worden. 
 
John Terlingen dacht te hebben begrepen dat het bestuur de drivingrange op de Grote Baan zou 
laten opknappen. Nu gaat de aandacht naar de Kleine Baan, maar ook dit punt niet vergeten.  
Michiel Louman (oude-voorzitter) reageert dat hiervoor het overleg met de BV is. Het is een kostbare 
zaak (€ 100.000).  
Theo van der Meijden: Dit blijft dus een punt van aandacht. 
 
10. Sluiting 
Om 21.40 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid 
en inbreng en nodigt hen uit voor een drankje aan de bar.  


